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GÜNDEM 

• Öğrenci temsilcisi tarafından iletilen öğrenci talepleri.  
• Ders değerlendirme raporları değerlendirilir.  
• Güz dönem sonu program gerçekleştirme yüzdeleri değerlendirilir. 
• İyileştirme önerileri Bölüm Başkanlığına raporlanır. 

 

KARARLAR ve GÖRÜŞLER 

 

Gündem 1:  

• Öğrenci temsilcisi tarafından iletilen sorunlar için alınacak önlemler ve yorumlar için 
aşağıdaki değerlendirmeler yapılmıştır: 

İletilen öğrenci problemi/talebi Komisyon görüşü/önerisi 
Sınav haftasının iki hafta olması gayet 
güzeldi fakat diğer bölümlerden aldığımız 
derslerin sınavları ile bölüm derslerinin 
sınavları çakışabiliyor daha koordineli 
hareket edilebilir 

Program uygulama komisyonunun, 
Bilgisayar, Endüstri ve İnşaat Mühendisliği 
Bölümlerinden alınan seçmeli derslerin 
sınavlarının bölüm seçmeli derslerinin 
sınavları ile çakışmaması için azami gayret 
göstermesi önerilir.  

Final haftasının 2 haftaya bölünmüş 
olmasına rağmen yoğunluğun yine tek bir 
haftaya sıkıştırılıp 2. Hafta da yalnızca 2 
sınavımızın olması yaşadığım en büyük 
problemdi. 
 
Sınav haftasının 2 haftaya bölünmüş 
olmasına rağmen ilk hafta neredeyse tüm 
sınavlar bitmişti. 2. Hafta sadece 1 tane 

Program uygulama komisyonunun 
mümkün olduğunca sınav dağılımın iki 
haftaya kapsayacak şekilde sınavları 
yerleştirmesi önerilir. Fakat bunun 
yanında, öğrenci sayısı çok olan derslerin 
sınavlarının ilk hafta veya ikinci hafta ilk 
güne planlanması tavsiye edilir. 



sınav kalmıştı. Sınavlar 2 haftaya daha 
dengeli bölünebilirdi. 
 
Sınav takvimi çok kötüydü  
 
Sınavların tek bir haftaya sıkıştırılması  
 
Hazırlanan sınav takviminde bulunan, 2 
haftalık final haftasında bütün sınavlarım 
ilk haftaya sıkıştırılmış gibiydi bu konuda 
daha düzenli ve öğrenciler için daha 
mantıklı bir sınav takvimi hazırlanabilirdi. 
Zemin kat amfilerinden bir tanesinin en 
arka sırasının bankı kırık durumda. 
 
Amfiler çok kalabalıktı bu nedenle çok 
sıcaktı 

Öğrenci temsilcisinin amfi sıraları ve 
havalandırmasıyla ile ilgili problemleri 
Genel Sekreterliğe iletilmek üzere Fakülte 
öğrenci temsilcisiyle paylaşması önerilir. 

Sınav kağıtlarının ve gözetmen hocanın 
amfiye geç gelmesi. Buna bağlı olarak 
sınava zamanında başlayamamamız.  
 
Sınavlar bazen 15 dk gecikerek geç başladı. 
Art arda olan sınavlarda sıkıntılı bir durum. 
 
Sınav kağıtları dağıtımının çok uzun 
sürmesi oturma planında oluşan 
karmaşayla vakit kaybı yaşıyoruz 

Sınav gözetmenliği kurallarının 
gözetmenler ile tekrar paylaşılması 
önerilmiştir. Ayrıca öğrencilerin ORION 
sisteminde sınavlarım altında gördükleri 
sınav başlangıç ve bitiş saatlerinin sınavın 
yapılacak saat aralığını temsil ettiği, sınav 
başlangıç saatinin bu aralıkta olabileceği 
belirtilmiştir.   

Sınav takviminin geç yayınlanması Bu konuda bir öneride bulunulmamıştır 
  

Gündem 2:  

• Öğretim üyeleri ders değerlendirme raporları komisyonda okunmuş ve aşağıdaki 
değerlendirmelerde bulunulmuştur. 
 

İletilen Öğretim Üyesi talebi/önerisi Komisyon görüşü/önerisi 
Öğrenim çıktılarının iyileştirilmesi 
yönündeki değerlendirmeler 

Öğretim üyelerinin öğrenim çıktılarının 
iyileştirilmesi yönünde yaptıkları 
öneriler olumlu bulunmuştur. 

B2 katındaki laboratuvarların 
projeksiyon sıkıntıları bulunmaktadır. 

Problem çözüm için Bölüm başkanlığına 
iletilecektir. 

Öğrencilerin derse devamlarının 
sağlanması gerektiği ifade edilmiştir. 

Konunun Bölüm kurulunda ele alınması 
gerektiği belirtilmiştir. 

Microprocessors dersinde öğrenci 
başarısının arttırılması ve öğrenim 
çıktılarının iyileştirilmesi için, “Numerical 
Methods” dersinin C/C++ programlama 

İlgili öneri Eğitim planı güncelleme geçici 
komisyonuna iletilecektir. 



dilinde uygulamalar içerecek şekilde 
tasarlanması. 
Business administration for engineers 
dersinde öğrenci başarısının arttırılması 
ve öğrenim çıktılarının iyileştirilmesi için, 
muhasebe, finans ve istatistik konularını 
içeren bir dersin ders planına dahil 
edilmesi. 

İlgili öneri Eğitim planı güncelleme geçici 
komisyonuna iletilecektir. 

Programming for engineers dersinde 
öğrenci başarısının arttırılması ve 
öğrenim çıktılarının iyileştirilmesi için, 
ödev ve projelerin değerlendirilmesinde 
asistan desteği alınması. 

Bölümün akademik kadrosunda yer alan 
araştırma görevlisi sayısının yetersiz 
olması nedeniyle sadece laboratuvar 
eğitimleri/dersleri için asistan desteği 
verilmektedir. Talebin değerlendirilmesi 
için Bölüm başkanlığına iletilecektir. 

Introduction to Electromagnetics 
dersinde öğrenci başarısının arttırılması 
ve öğrenim çıktılarının iyileştirilmesi için, 
“öğrencilerin ders tekrarlarında en son 
aldıkları ders başarı notunun sayılması, 
toplam kredi ve GNO hesabına dahil 
edilmesi” önerisi yer almaktadır.  

Talebin değerlendirilmesi için Bölüm 
başkanlığına iletilecektir 

Electronic circuits II laboratory dersinde 
öğrenci başarısının arttırılması ve 
öğrenim çıktılarının iyileştirilmesi için, 
öğrencilerin deneyleri üniversitenin 
sağlayabileceği elektrik/elektronik devre 
elemanlarıyla üniversite dışında da 
tekrarlamaları önerilmiştir.  

Bu önerinin güvenlik problemleri 
yaratabileceği ifade edilmiş ve 
önerilmemiştir.  

 
 

Gündem 3:  

• Güz dönem sonu program gerçekleştirme yüzdelerinin değerlendirilmesi ve önerilen 
eylemler: 
Ölçme ve değerlendirme komisyonu, 2023-2024 Eğitim-Öğretim yılı güz dönemi sonu 
program çıktılarının gerçekleşme oranlarını sadece öğrenci anketleri (öğrenci ders 
değerlendirme anketlerinden çıkarılan) kullanarak hesaplamıştır. Ders 
değerlendirmeleri kullanılarak hesaplanmış öğrenci bazlı ve program bazlı program 
çıktıları gerçekleşme oranları, diğer anketler ile performans göstergeleri bazlı program 
çıkıları gerçekleşme oranları toplu halde akademik yıl sonunda çıkarılacak ve 
değerlendirilecektir. Ekte yer alan program çıktıları gerçekleşme oranlarının başarı 
kriteri olan %50’nin üzerinde olması nedeniyle iyileştirme önerisinde bulunulmamıştır.  
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